

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/5007
22 July 1980

Limited Distribution

AGREEMENT BETWEEN THE EUROPEAN ECONOMIC COMMUNITY
AND YUGOSLAVIA

Further to the statement made by the representative of the Commission of the European Communities at the meeting of the Council of Representatives on 26 March 1980 (C/M/139, point 15), the delegation of the European Communities and the Permanent Mission of Yugoslavia have transmitted to the secretariat the text of the interim agreement on trade and commercial co-operation between the European Economic Community and the Socialist Federal Republic of Yugoslavia, signed at Brussels on 6 May 1980.

One copy of the text of this legal instrument will be forwarded to each contracting party as soon as additional copies have been received by the secretariat.

ACCORD ENTRE LA COMMUNAUTE ECONOMIQUE EUROPEENNE
ET LA YUGOSLAVIE

Suite aux déclarations faites par le représentant de la Commission des Communautés européennes à la réunion du Conseil des représentants du 26 mars 1980 (C/M/139, point 15), la délégation des Communautés européennes et la mission permanente de Yougoslavie ont transmis au secrétariat le texte de l'accord intérimaire entre la Communauté économique européenne et la République socialiste fédérative de Yougoslavie relatif aux échanges commerciaux et à la coopération commerciale, signé à Bruxelles le 6 mai 1980.

Un exemplaire du texte de cet instrument juridique sera envoyé à chaque partie contractante dès réception des exemplaires supplémentaires par le secrétariat.

